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Els veïns del carrer Pla, satisfets per la millora de la via

Els veïns del carrer Pla de Mira-sol veuen amb bons ulls l'inici
dels treballs de millora d'aquesta via del districte que no està
asfaltada i es veu afectada per les condicions climatològiques.
El veïnat considera que aquesta tècnica utilitzada per
l'Ajuntament, que consisteix en la compactació del ferm del
carrer, sembla resistent i esperen que sigui suficient fins no
tenir urbanitzat finalment el sector, previst per d'aquí a dos
anys.

El portaveu dels 22 veïns d'aquest carrer mira-solenc, Antonio Martín, ha explicat a Cugat.cat que aquest nou
pas és positiu per la zona.

Antonio Martín: La realitat és que està tot el terra compactat i no aixeca pols així que estem content.
Que això es faci ara ja al carrer Pla.

Martín ha afegit que ara els veïns del districte volen que es pugui aplicar aquesta mateixa tècnica a altres
carrers del barri. Segons Martín encara que l'autobús només passi pel carrer Pla hi ha altres vies que també
estan en molt mal estat.

Antonio Martín: És una cosa tan simple que és una llàstima que no es pugui fer a altres carrers
adjacents del districte.

L'aplicació d'aquesta nova tècnica dóna al carrer una resistència similar a la de l'asfalt.
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